

Title (en)  
Junction for partitions

Title (de)  
Wandanschluss für beplankte Trennwände

Title (fr)  
Construction de jonction pour cloisons

Publication  
**EP 1083267 A2 20010314 (DE)**

Application  
**EP 00106171 A 20000321**

Priority  
DE 19943455 A 19990911

Abstract (en)  
The connection has at least one U-shaped metal sheet connection profile (1), with its profile legs fitting at the inner faces (6b) of the wall boards and a bridging surface (2), and a edging strip (4), which overlaps the edges of the wall boards. Each profile leg of the connection profile supports an edging strip and is bent outwards at its outer end sections (3c). The outer surfaces (3d) are connected to the outer surfaces (4a) of the edging strips.

Abstract (de)  
Ein beweglicher Wandanschluß für beidseitig beplankte Trennwände weist ein aus Blech bestehendes Anschlußprofil (1) auf, dessen beide Profilschenkel (3) abgekröpft sind. Jeweils ein an die Stegfläche (2) anschließender Schenkelabschnitt (3a) trägt einen Kantendeckstreifen (4). Beim Einsatz für eine Dehnfuge sind die beiden Schenkelendabschnitte (3c) des Anschlußprofils (1) mit den Wandschalen (6) der Trennwand verschraubt. Beim Einsatz als gleitender Deckenanschluß ist die Stegfläche (2) des Anschlußprofils (1) mit der Deckenfläche verschraubt. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E04B 2/82**

IPC 8 full level  
**E04B 2/74** (2006.01); **E04B 2/82** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E04B 2/7457** (2013.01); **E04B 2/82** (2013.01)

Cited by  
EP3196376A1; EP1375769A3; HRP20030258B1; JP2020097886A; CN111561156A; JP2021517614A; JP2017501317A; WO2015070920A1; US11555307B2; JP2016540907A; JP2020172852A; WO2015070921A1; WO2019197052A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1083267 A2 20010314; EP 1083267 A3 20020116**; DE 19943455 A1 20010412; DE 19943455 B4 20050317

DOCDB simple family (application)  
**EP 00106171 A 20000321**; DE 19943455 A 19990911